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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
toestaan van het uitzetten van
edelherten in het Meinweggebied.
(Ingezonden 17 maart 2010)

1
Is het waar dat Staatsbosbeheer bij u
een ontheffingsverzoek heeft
ingediend inzake het uitzetten van
edelherten in de Meinweg?1

2
Kunt u uiteenzetten hoe u deze
aanvraag beoordeelt? Wordt hierbij
gebruik gemaakt van het rapport
«Edelhert, kansrijk van Reinchswald
tot Meinweg?» Zo nee, waarom niet?

3
Kunt u toelichten of er in het
ontheffingsverzoek inhoud wordt
gegeven aan actief populatiebeheer
bij wijze van schadebestrijding? Acht
u het wenselijk dat hierover wordt
gesproken zonder dat eerst alle
andere opties zijn beoordeeld? Bent u
bereid alternatieven te laten
onderzoeken?

4
Bent u bekend met de brief van
milieuminister Eckhart Uhlenberg2,
die uiteenzet dat het draagvlak voor
het uitzetten van edelherten in
Duitsland ontbreekt? Welke
conclusies verbindt u hieraan?

5
Bent u bereid van ontheffing af te
zien als de dieren op Duits
grondgebied vogelvrij zijn en bejaagd
kunnen worden? Zo nee, waarom
niet?

6
Is er al een faunabeheerplan
opgesteld? Zo ja, bent u bereid van
ontheffing af te zien als er op Duits
grondgebied andere voorwaarden
van toepassing zijn dan die
beschreven worden in het
faunabeheerplan? Zo nee, waarom
niet?

1 Antwoord Gedeputeerde Staten Limburg
(02-02-2010) inzake aanvraag ontheffing voor
het uitzetten van Edelherten door
Staatsbosbeheer in de Meinweg.
2 Brief d.d. 15-08-2009 van de Minister für
Umwelt und Naturschutz, Landwirtschaft und
Verbraucherschutz des Landes
Nordrhein-Westfalen
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